



KENYATAAN TAWARAN

No. Rujukan Iklan : BPPA (PEROLEHAN)/03-2022 (JUN : 08)

Tawaran adalah dipelawa kepada syarikat-syarikat yang berdaftar dengan Suruhanjaya Syarikat Malaysia (SSM) dan Kementerian Kewangan Malaysia (KKM) dibawah kategori dan pengkhususan yang berkaitan dan yang masih dibenarkan membuat tawaran buat masa ini bagi kerja/bekalan/perkhidmatan berikut:

Bil	Tajuk Projek	Taraf Syarikat	Syarat Pendaftaran	Tempat & Tarikh Penjualan Dokumen	Harga Dokumen	Tarikh &Tempat Lawatan Tapak	Tempat, Tarikh & Waktu Sebut Harga Tutup
1	PERKHIDMATAN PENYELENGGARAAN DAN SOKONGAN PANGKALAN DATA ORACLE FORM & REPORT SECARA ON-SITE UNTUK KEGUNAAN DI KOLEJ UNIVERSITI ISLAM ANTARABANGSA SELANGOR (KUIS) BAGI TEMPOH 1 TAHUN	Khas Bumiputera	Mempunyai : - Akuan Pendaftaran Kontraktor (KKM) - Sijil Taraf Bumiputera (KKM) - Perakuan Pendaftaran Kontraktor (SSM) Kod Bidang : 210103-ICT(Information Communication Technology)/Peralatan Dan Kelengkapan Komputer, Perkakasan Dan Komponen/Computer Software, Operating System, Database ,Off-The-Shelf Packages Including Maintenance 210104 ICT (Information Communication Technology)/Peralatan Dan Kelengkapan Komputer, Perkakasan Dan Komponen/Software/System Development/Customization And Maintenance (SILA BAWA SIJIL ASAL & SALINAN)	Tempat Pembayaran: Bayaran secara atas talian Tempat Pengambilan Dokumen: Pejabat Bahagian Teknologi Maklumat (BTM), Aras Bawah, Blok Teknologi Maklumat, KUIS. 01/07/2022 Hingga 07/07/2022	RM150.00	Tempat Berkumpul: TIADA	Pejabat Bendahari, Aras 1, Blok Pentadbiran, KUIS 07/07/2022 Jam 3.00 Petang Peti Sebut Harga No : 01

Naskhah lengkap Dokumen Meja Tawaran boleh dirujuk di :-

Tempat :	Bahagian Teknologi Maklumat (BTM), Aras Bawah, Blok Teknologi Maklumat, Kolej Universiti Islam Antarabangsa Selangor (KUIS), Bandar Seri Putra, 43000 Kajang, Selangor Darul Ehsan.
Masa :	Isnin - Khamis : 8.30 pagi - 1.00 petang dan 2.00 petang hingga 5.30 petang. Jumaat : 8.30 pagi - 12.15 tengahari dan 2.45 petang hingga 5.30 petang.
Tambahan :	Sekiranya terdapat sebarang pertanyaan berkaitan SEBUT HARGA, sila hubungi :- 603-8911 7000 (Sambungan : 1412 / 1235 / 3336 atau teknikal 3338 : En. Che Azlan) atau email ke perolehan@kuis.edu.my

Bayaran bagi pembelian Dokumen Sebut Harga adalah adalah seperti berikut :

- Atas talian (Online - Banking) terus kepada akaun KUIS (Bank Islam (M) Berhad, No. Akaun : 12029010058352).
 Bukti bayaran perlu dikemukakan melalui emel perolehan@kuis.edu.my atau serahan terus ke Pejabat Bendahari bagi mendapatkan resit rasmi KUIS dan perlu dikemukakan kepada Bahagian Teknologi Maklumat (BTM) untuk mendapatkan Dokumen Sebut Harga.
 Dokumen Sebut Harga hanya akan dikeluarkan kepada pembekal-pembekal atau wakil yang SAH sahaja dengan membawa 'SURAT TAULIAH' yang menunjukkan bahawa mereka diberi kuasa untuk mengambil dokumen bagi pihak syarikat. Untuk maksud ini, pembekal-pembekal atau wakil hendaklah membawa SIJIL PENDAFTARAN ASAL dan SALINAN Sijil Kementerian Kewangan Malaysia (KKM) serta sijil yang berkaitan yang masih sah. Dokumen Sebut Harga yang telah sempurna diisi hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat berlakri, ditulis tajuk di sebelah kiri atas sampul surat dan dialamatkan kepada :

**PEJABAT BENDAHARI,
 ARAS 1, BLOK PENTADBIRAN,
 KOLEJ UNIVERSITI ISLAM ANTARABANGSA SELANGOR
 BANDAR SERI PUTRA,
 43000 KAJANG, SELANGOR DARUL EHSAN**

Dan dimasukkan ke dalam Peti **Sebut Harga No. 1** di PEJABAT BENDAHARI, Aras 1, Blok Pentadbiran, Kolej Universiti Islam Antarabangsa Selangor, Bandar Seri Putra, 43000 Kajang, Selangor Darul Ehsan tidak lewat dari jam 3.00 Petang seperti tarikh tutup di atas.

Kolej Universiti Islam Antarabangsa Selangor tidak terikat untuk menerima tawaran terendah atau sebarang tawaran.